



شروط وأحكام سحب بيدي “إربح مبلغ تمويلك” Bede Raffle “Win Your Finance” Terms & Conditions

1. Terms and Conditions:

The Bede Raffle (hereinafter referred to as the “Raffle”) is organized and conducted by Bede B.S.C. (c) (hereinafter referred to as “Bede” or “Organizer”). The Raffle is applicable to customers who are financed by Bede, meaning that any customer who receives financing from Bede within a specific period will be automatically eligible to participate in the Raffle without the need for any additional action or registration. The Raffle is open to customers during the period from 30th April 2026 to 29th of April 2027 both days inclusive (hereinafter referred to as the “Raffle Period”).

By applying for a finance from Bede, a customer hereby agrees to the Terms and Conditions mentioned below and gives an irrevocable consent to the procedure for winner selection of the Raffle as set out herein, and any appropriate changes that may be made to this Raffle by the Organizer including due to any legal or regulatory requirement, instructions from any judicial or a quasi-judicial body or due to any natural calamity beyond the reasonable control of Organizer their affiliates and associates or for any reason whatsoever.

2. ELIGIBLE CUSTOMERS:

- The customer must have been approved for a finance by Bede and must have an existing financing from Bede within the specified Raffle Period.
- The customer must have repaid the first installment of the finance to Bede by the specified deadline, as per the agreement
- customers who have settled their financing with Bede and/or have a poor credit history are not eligible to participate in the Raffle.

1. الشروط والأحكام:

يُنظَّم ويُدير سحب بيدي (والذي سيُشار إليه فيما بعد بالـ “السحب”) من قبل شركة بيدي ش.م.ب. (ويُشار إليها فيما بعد بـ “بيدي” أو “المنظم”). ينطبق السحب على العملاء الممولين من قبل بيدي، مما يعني أن أي عميل يحصل على تمويل من بيدي خلال فترة محددة سيكون مؤهلاً للمشاركة في السحب تلقائياً دون حاجة إلى أي إجراءات إضافية أو تسجيل. يكون السحب متاحاً للعملاء خلال الفترة من 30 أبريل 2026 إلى 29 أبريل 2027 وتشمل كلا اليومين (ويشار إليها فيما بعد بـ “فترة السحب”).

بمجرد تقديم طلب للحصول على تمويل من بيدي، يوافق العميل من خلال مشاركته في السحب وبموجب الشروط والأحكام المذكورة أدناه ويعطي موافقة لا رجعة فيها على الإجراء الخاص باختيار الفائز من السحب كما هو موضح هنا، ويوافق كذلك على أي تغييرات مناسبة قد يتم إجراؤها على هذا السحب من قبل المُنظَّم بما في ذلك بسبب أي شرط قانوني أو تنظيمي، تعليمات من أي هيئة قضائية أو شبه قضائية أو بسبب أي كارثة طبيعية خارجة عن السيطرة المعقولة لمنظم الشركات التابعة لها وشركائها أو لأي سبب من الأسباب.

2. المشترك المؤهل:

- أ. يجب أن يكون العميل قد حصل على موافقة على تمويل من بيدي ويجب أن يكون لديه تمويل قائم من بيدي خلال فترة السحب المحددة.
- ب. يجب أن يكون العميل قد سدد الدفعة الأولى من التمويل إلى بيدي في الموعد النهائي المحدد، وفقاً للاتفاقية.
- ج. العملاء الذين قاموا بتسوية تمويلهم مع بيدي و/أو لديهم سجل ائتماني ضعيف غير مؤهلين للمشاركة في السحب.



3. RAFFLE DETAILS:

- a. Every month during the Raffle Period, a winner will be selected by the Organizer to win a prize.
- b. A winner may not be selected more than once in subsequent raffles during the Raffle Period.
- c. Upon selection, the Organizer will notify the winner in accordance with the established notification procedures.
- d. Winners will receive a monetary prize, as specified in section 4.
- e. Any monetary prize awarded will be credited to the customer's International Bank Account Number ("IBAN") that was provided by the customer for the finance transaction unless advised otherwise.

3. تفاصيل السحب:

- أ. سيتم اختيار فائز واحد كل شهر خلال فترة السحب من قبل المنظم للفوز بجائزة.
- ب. لا يجوز اختيار الفائز نفسه أكثر من مرة خلال فترة السحب.
- ج. عند الاختيار، سيقوم المنظم بإخطار الفائز وفقاً لإجراءات الإخطار المعتمدة.
- د. سيحصل الفائزون على جائزة نقدية، كما هو موضح في القسم 4.
- هـ. سيتم إيداع أي جائزة نقدية تُمنح في الحساب المصرفي الدولي (IBAN) الذي قدمه العميل لعملية التمويل مالم ينص على خلاف ذلك.

4. GRATIFICATION TABLE

Each month, one unique customer will be chosen for each gratification listed in the Gratification Table. The raffle includes the gratifications outlined below. Winners will be selected using an automated winner selection tool from the pool of eligible customers who meet the Winner Selection Criteria. The monetary prize will match the finance amount obtained by the winner, up to a maximum limit of BD 3,000, which is the highest finance amount offered by Bede.

4. جدول الجوائز

سيتم اختيار عميل واحد مميز كل شهر لكل مكافأة مدرجة في جدول المكافآت. يتضمن السحب المكافآت الموضحة أدناه. سيتم اختيار الفائزين باستخدام أداة اختيار فائزين آلية من بين العملاء المؤهلين الذين يستوفون معايير اختيار الفائز. ستعادل الجائزة النقدية مبلغ التمويل الذي حصل عليه الفائز، بحد أقصى 3000 دينار بحريني، وهو أعلى مبلغ تمويل تقدمه شركة بيدي.

Prize	جائزة شهرية - تصل إلى 3000 دينار بحريني كل شهر Monthly Prize - Up to BD 3,000 each month	الجائزة
Prize Type	جوائز نقدية شهرية Monthly Cash Prizes	نوع الجائزة
No of Winners	واحد لكل شهر 1 per Month	عدد الفائزين
No of Prizes	12 جائزة 12 Prizes	عدد الجوائز



5. WINNER SELECTION CRITERIA

Winner selection will be based on random selection

5. معايير اختيار الفائزين

سيتم اختيار الفائزين بشكل عشوائي.

6. MODIFICATION OF TERMS AND CONDITIONS:

a. Organizer reserve the right, at its sole discretion, to modify these Terms & Conditions of the Raffle or any part thereof at any time during the Raffle Period and without prior notice to the customer, after informing and receiving approval from MOIC.

b. If Organizer modifies these Terms, the modified terms will be updated in the URL [Media and RC | Bede](#). The customer is therefore advised to check the website regularly for any update(s) or amendment(s) made to these Terms.

6. تعديل الشروط والأحكام:

أ. يحتفظ المُنظّم بالحق في التقدير المطلق، لتعديل هذه الشروط والأحكام للسحب أو أي جزء منها في أي وقت خلال فترة السحب ودون إشعار مسبق بعد الأبلغ و الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة .

ب. إذا عدّل المُنظّم هذه الشروط، سيتم تحديث البنود المعدلة في الرابط: [Media and RC | Bede](#)، لذا ننصح بأن يتم التحقق من الموقع بانتظام للاطلاع على أي تحديث (تعديلات) أو تعديل (تعديلات) قد يتم إدخالها على هذه الشروط.

7. DISCLAIMERS:

a. You agree that this Raffle is being made purely on a “best endeavor” basis.

b. Organizer shall not be responsible for any damages, loss, injury or any other liability to any eligible customer arising due to participation in the Raffle.

c. Organizer makes no representation or warranty of any kind whatsoever, whether express or implied, including, but not limited to, meeting of Your requirements or aspirations, timeliness, cyber security of the Raffle and/or any delay or failure to participate in the Raffle due to technical, network or other problems. To the extent you participate in this Raffle, You do so at Your own initiative and You shall remain responsible. You agree not to hold Organizer, its officers, directors, employees, affiliates, and agents or representatives liable for any direct, indirect, incidental, special, punitive or consequential damages, including loss of profits, incurred by the Winner or any customer or third party, in connection with the Raffle or arising otherwise.

7. إخلاء المسؤولية

أ. توافق على أن تُجرى هذا السحب على أساس "أفضل مسعى".

ب. لا يتحمل المنظم أي مسؤولية عن أي أضرار أو خسائر أو إصابات أو أي التزامات أخرى قد تترتب على مشاركة أي عميل في السحب.

ج. لا يقدم المنظم أي ضمانات أو إقرارات من أي نوع، سواء كانت صريحة أو ضمنية، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، تلبية توقعات العملاء أو الأمان السيبراني للسحب أو أي تأخير أو فشل في المشاركة بسبب مشكلات تقنية أو شبكية أو غيرها. وبمقدار مشاركتك في هذا السحب، فإنك تقوم بذلك بمبادرتك الخاصة وتبقى مسؤولاً عن ذلك. كما توافق على عدم تحميل المنظم أو مسؤوليه أو مدرائه أو موظفيه أو شركاته التابعة أو وكلائه أو ممثليه أي مسؤولية عن أي أضرار مباشرة أو غير مباشرة أو عرضية أو خاصة أو جزائية أو تبعية، بما في ذلك خسارة الأرباح، التي قد يتكبدها الفائز أو أي عميل أو طرف ثالث فيما يتعلق بالسحب أو الناشئة عنه.



8. GENERAL TERMS AND CONDITIONS

a. By applying for a Finance from Bede, You confirm that You have read understood and agreed to conform to these Terms and Conditions; The prizes offered under this raffle may not be used in conjunction with any alternative reward or promotion of a similar nature.

b. The awards under this Raffle cannot be used in conjunction with any alternative award or promotion of a similar nature;

c. Force Majeure - These Raffles are subject to force majeure circumstances including without limitation, floods, natural disasters, war, act of terror, political unrests, technical snags, act of God or any circumstance beyond the reasonable control of Organizer's ("Force Majeure Event"). Organizer shall not be liable for any delay or adverse effect caused to Eligible customers as a result of a Force Majeure Event.

d. Failure by Organizer to enforce any of the Terms and Conditions in any instance shall not be deemed to be a waiver of those Terms and Conditions and shall not give rise to any claim by any person including a customer.

e. By participating in these Raffles, You, acknowledge and agree that all copyright and trademarks and all other intellectual property rights in the SMS content, website and all material or content related to these Raffles shall remain, at all times, owned by Organizer, its respective owners. All material and content contained is made available based on your personal interest and non-commercial use only. Any other use of the material/ content, or any information disseminated by SMS or any other means of communication is strictly prohibited.

f. This Raffle is governed by the laws of the Kingdom of Bahrain. Any dispute arises between You and the Organizer shall be referred to the courts of the Kingdom of Bahrain.

g. Bede's Directors, employees, partners, Raffle suppliers or agents

8. الشروط والأحكام العامة

أ. من خلال التقديم على تمويل من بيدي، يقر العميل بأنه قرأ وفهم ووافق على الامتثال لهذه الشروط والأحكام. لا يمكن استخدام الجوائز المقدمة في إطار هذه السحب بالاقتران مع أي مكافأة أو ترقية بديلة ذات طبيعة مماثلة:

ب. لا يمكن استخدام الجوائز الممنوحة في هذا السحب بالاشتراك مع أي عروض ترويجية أخرى.

ج. قوة قاهرة - يخضع هذا السحب لظروف قاهرة مثل الفيضانات، الكوارث الطبيعية، الحروب، الأعمال الإرهابية، الاضطرابات السياسية، الأعطال التقنية، أو أي ظروف أخرى خارجة عن السيطرة المعقولة للمنظم. لا يتحمل المنظم أي مسؤولية عن أي تأخير أو أثر سلبي يلحق بالعملاء المؤهلين نتيجة لحدث قوة قاهرة.

د. لا يُعتبر فشل المنظم في تطبيق أي من هذه الشروط والأحكام في أي حالة تنازلاً عن تلك الشروط. ولا يترتب عليه أي حق في المطالبة من قبل أي شخص، بما في ذلك العميل.

هـ. من خلال المشاركة في هذا السحب، فإنك تقر وتوافق على أن جميع حقوق الطبع والنشر والعلامات التجارية وجميع حقوق الملكية الفكرية الأخرى في محتوى الرسائل القصيرة والموقع الإلكتروني وجميع المواد أو المحتوى المتعلق بهذا السحب، تظل مملوكة في جميع الأوقات من قبل المنظم، وأصحابها وذوي الصلة. يتم توفير جميع المواد والمحتوى الموجود بناءً على اهتمامك الشخصي واستخدامك غير التجاري فقط. أي استخدام آخر للمواد / المحتوى، أو أي معلومات يتم نشرها عن طريق الرسائل القصيرة أو أي وسيلة اتصال أخرى هو أمر محظور تماماً.

و. يخضع هذا السحب لقوانين مملكة البحرين. يجب إحالة أي نزاع ينشأ بينك وبين المنظم إلى محاكم مملكة البحرين.

ز. يتم استبعاد مديري بيدي وموظفيهم وشركائهم وموردي السحب أو



and or consultants are excluded from this Raffle as well as their spouse, parent, children, siblings, business partner or associates. Bede's customers in "Black List" and "VIP List" are also excluded.

h. The Organizer reserves the right, at any time, to unconditionally disqualify any Eligible customer who tampers with or who in any way abuses the process or Terms and Conditions of these Raffles, after informing and receiving approval from MOIC.

i. Organizer will reserve the right to verify the eligibility of its customers for participation in the Raffle. Organizer shall be entitled to disqualify any customer or any winner who Bede believes in its sole discretion does not meet the eligibility criteria or is in breach of these terms and conditions, after informing and receiving approval from MOIC.

j. Every winner will be contacted by Bede on the mobile phone number he/she has used to register in Bede. Bede will attempt to contact the winner over a period of 2 days between the hours of 9am and 8pm. If the winner cannot be contacted or reached, winners shall have a maximum period of 6 months to claim the prize. In the event that such period lapsed, they will be disqualified and prize shall be forfeited and shall be returned to MOIC.

K. Each customer is entitled to receive only one gratification per category. If a winner fails to redeem their gratification within 6 months from the date of contact, he/she will be disqualified and the gratification shall be forfeited and returned back to the Ministry of Industry and Commerce After inform and approval from MOIC.

L. By participating in the Raffle the customers agree that personal data which they supply shall be processed by Organizer for the purposes of executing the Raffle and also for the purpose of publicity about the Raffle.

m. Nothing in the Raffle shall affect any intellectual property rights of the Organizer or any of its affiliates in any product or service made available on the Website.

الوكلاء و / أو الاستشاريين من هذا السحب وكذلك زوجاتهم أو آبائهم وأمهاتهم وأشقائهم وشركائهم في العمل أو شركائهم. وسيتم استبعاد عملاء بيدي المدرجين في "القائمة السوداء" و "قائمة كبار الشخصيات" كذلك.

ح. يحتفظ المُنظّم بحقه، في أي وقت، في استبعاد أي عميل مؤهل يقوم بالعبث أو ينتهك بأي شكل من الأشكال العملية أو الشروط والأحكام الخاصة بهذا السحب، بعد الإبلاغ و الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة ..

ط. تحتفظ الجهة المُنظمة بحقها في التحقق من أهلية المشتركين فيها للمشاركة في السحب. يحق للمنظم استبعاد أي مشترك أو أي فائز تعتقد شركة بيدي بناءً على تقديرها الخاص أنه لا يفي بمعايير الأهلية أو ينتهك هذه الشروط والأحكام، بعد الإبلاغ و الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة .

ي. سيتم الاتصال بكل فائز بواسطة بيدي على رقم الهاتف المحمول الذي استخدمه للمشاركة في السحب. ستحاول بيدي الاتصال بالفائز على مدار يومين بين الساعة 9 صباحاً و8 مساءً. إذا كان لا يمكن الاتصال بالفائز أو الوصول إليه، فسيعطى الفائزون فترة 6 أشهر كحد أقصى للمطالبة بالمكافآت. في حالة انقضاء هذه الفترة، سيكونون غير مؤهلين وسيتم مصادرة المكافآت وإرجاعها لوزارة الصناعة والتجارة.

ك. يحق لكل مشترك الحصول على مكافأة واحدة فقط لكل فئة. إذا فشل الفائز في الحصول على مكافأته خلال 6 أشهر من تاريخ الاتصال، سيكون غير مؤهل وسيتم مصادرة المكافآت وإرجاعها لوزارة الصناعة والتجارة بعد اخطار وموافقة من وزارة الصناعة والتجارة

ل. من خلال المشاركة في السحب، يوافق المشتركون على أن البيانات الشخصية التي يزودونها يجب معالجتها بواسطة المُنظّم لأغراض تنفيذ السحب وأيضاً لأغراض الدعاية حول السحب.

م. لن يؤثر أي شيء في السحب على أي حقوق ملكية فكرية خاصة بالمُنظّم أو أي من الشركات التابعة لها في أي منتج أو خدمة يتم توفيرها على الموقع الإلكتروني.